
 

Αθήνα, 10.01.2025 

 

Ερώτηση 

Προς τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 

 

Θέμα: «Εφαρμογή του Ν. 4735/2020 σχετικά με τη χορήγηση Μέσων Ατομικής 

Προστασίας (Μ.Α.Π.) στους Γεωτεχνικούς των Περιφερειών» 

Εδώ και τρία τουλάχιστον χρόνια, όπως καταγγέλλεται από την Πανελλήνια 

Ομοσπονδία Γεωτεχνικών Δημοσίων Υπαλλήλων (ΠΟΓΕΔΥ) παρατηρείται σοβαρή 

ασυνέπεια στην εφαρμογή της νομοθεσίας που αφορά τη χορήγηση Μέσων Ατομικής 

Προστασίας (Μ.Α.Π.) στους Γεωτεχνικούς των Περιφερειών.  

Συγκεκριμένα ενώ ο Ν. 4735/2020 προβλέπει ότι σε περίπτωση που τα Μ.Α.Π. δεν 

χορηγούνται εντός του έτους, αυτά αποτιμώνται σε χρηματική αξία και 

καταβάλλονται στους δικαιούχους, πολλές Περιφέρειες δεν εφαρμόζουν τη σχετική 

νομοθεσία, ενώ άλλες, όπως η Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας, συμμορφώνονται 

πλήρως. 

Αυτή η αδικαιολόγητη διαφοροποίηση οδηγεί σε: 

 Απαξίωση του έργου των Γεωτεχνικών, οι οποίοι επιτελούν σημαντικότατο 

έργο στην αντιμετώπιση ζωονόσων, όπως η πανώλη και η ευλογιά, 

 Έκθεση των εργαζομένων σε κίνδυνο λόγω της έλλειψης κατάλληλων μέσων 

προστασίας, 

και οδηγεί την Πανελλήνια Ομοσπονδία Γεωτεχνικών Δημοσίων Υπαλλήλων 

(ΠΟΓΕΔΥ) να έχει ήδη εξαγγείλει την πρόθεσή της να προχωρήσει σε δικαστικές και 

διοικητικές ενέργειες προς τις Περιφέρειες που παραλείπουν να εφαρμόσουν το 

νόμο.  

Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Ποιες ενέργειες θα αναλάβει το Υπουργείο Εσωτερικών για να διασφαλίσει 

την πλήρη και ενιαία εφαρμογή του άρθρου 60 του Ν. 4735/2020 από όλες 

τις Περιφέρειες; 

2. Ποια μέτρα θα ληφθούν για την προστασία της υγείας και της ασφάλειας των 

Γεωτεχνικών, που καλούνται να εργαστούν σε δυσμενείς συνθήκες χωρίς τα 
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προβλεπόμενα Μ.Α.Π. ιδιαίτερα σε μία περίοδο που οι γεωτεχνικοί δημόσιοι 

υπάλληλοι αγωνίζονται για την καταπολέμηση των ζωονόσων που πλήττουν 

την ελληνική κτηνοτροφία; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

 




